
 

Styrelsemöte  
Stockholms Hundungdom  
24 april 2023 
 
Närvarande: 
Johanna Sandberg 
Nicole Vestin 
Wilma Rosquist 
Elin Elvnäs  
Isabella Berggren 
Astrid Stål 
 
Frånvarande: 
Caroline Lindstedt 
Tilda Karlsson 
Meja Sillén Edmark 
 
§1. Mötets öppnande. 
Johanna förklarar mötet öppnat. 
 
 
§2. Val av sekreterare  
Mötet väljer Elin att föra dagens protokoll. 
 
 
§3. Val av justerare  
Mötet väljer Astrid att justera dagens protokoll utöver ordförande och sekreterare. 
 
 
§4. Förra mötets protokoll samt åtgärdslista. 
Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna. 
  
 
§5. Inkomna skrivelser.   
Vi har fått inbjudan till representantskapsmötet i Gävle, som är den 16-17 september. 
Anmälan är öppen. 
 
Vi har fått inbjudan från Östra Svealands Hundungdom om en träningshelg 12-14 maj. 
Tyvärr inställd pga för få anmälda. 
 
UR har kontaktat oss och frågat om någon från styrelsen är intresserad av att vara ledare på 
rikslägret, som är 26/6-1/7. Nicole har anmält sig som ledare. 
 
Östra Svealands Hundungdom har mailat om vilka som kan vara ombud för att representera 
deras klubb på representantskapsmötet. De behöver en lista senast 18e maj. 
 



 

§6. Utbildning.  
SBK-instruktörsutbildning med start 28 januari 2023; Johanna och Caroline har gått två 
helger. Examination 26 mars. De är färdigexaminerade efter kursen på klubben är avslutad. 
Kvarstår. 
 
Studiefrämjandet anordnar en L1 13e maj i Uppsala. Nicole är anmäld.  
 
Studiefrämjandet anordnar en L3 19 och 26 maj i Bromma/Alvik. Elin är anmäld. 
 
 
§7. Kurser.   
 
Vårens kurser 
Viltspårskurs: Amanda planerar att hålla ca 3 provtillfällen. Ändrat datum med start 30 april. 
En plats har blivit ledig pga avanmälan. Isabella är med som hjälpinstruktör första tillfället. 
Wilma är med som hjälpinstruktör de två sista. 
 
Agilityhelg: Caroline ska undersöka möjlighet att hålla en fortsättningshelg i agility under 
våren tillsammans med Amanda. Preliminärt i maj och i anslutning till en nybörjarkurs. 
Kvarstår. 
 
Allmänlydnadskurs: Johanna ska kontakta Felicia och kolla om hon kan hålla kurs någon 
gång under våren. Planerna avskrivs och återupptar till hösten. 
 
Banträning i agility: Caroline och Amanda undersöker möjlighet att bjuda in Heidi Penttilä för 
att hålla en banträning/handlingskurs över en helg. Caroline kontaktar Heidi. Kvarstår. 
 
Fortsättningskurs i freestyle: Meja undersöker möjligheten att ta in en instruktör. Förslag; My 
Kroon fd Sackenreuther. Förslag på datum till nästa möte. Kvarstår. 
 
Nybörjarhelg i rallylydnad: Astrid och Tilda planerar kursen till helgen 6-7 maj. 4 anmälda 
hittills.  
 
Nybörjarkurs i agility: Amanda ska hålla i en kurs med start 23 april. Ändrat startdatum till 
eftermiddagen 30 april. 5 tillfällen med 6 deltagare. Nicole är med som hjälpinstruktör. 
 
Prova-på-helg i 4 hundsporter: Kurs planeras preliminärt i maj. Planerna avskrivs och upptas 
till hösten. 
 
Allmänlydnadskurs med Caroline och Johanna: Kursen har startat och är full med 8 
deltagare. Kvarstår. 
 
Freestylehelg: Johanna har haft kontakt med Cornelia Johansson om en helgkurs i freestyle. 
Preliminär sensommar/höst. Vidare planering förs. Kvarstår. 
 



 

Nybörjarstart i nosework: Elin planerar att hålla en kortare prova-på-kurs 22 och 29 maj 
(måndagkvällar). 4 deltagare, 250kr. Isabella är eventuellt med som hjälpinstruktör. Inbjudan 
ska vara klar så snart som möjligt. 
 
§8. Träning och Aktiviteter.  
 
Studiebesök hos Försvarsmaktens hundtjänstenhet: Planerat 29 april, totalt 15 platser. 15 
anmälda, ett avhopp.  
 
Workshop i belöningsutveckling: Caroline kollar med Cornelia alternativt Eva-Marie Wergård 
att hålla. Planerna avskrivs och ska tas upp igen till sommaren/hösten. Kvarstår. 
 
Tisdags- och torsdagsträningar: Elin vill ansvara för att dra igång öppenträningarna igen 
efter uppehåll. Planering förs här>> 
 
Vi håller tillsammans ett öppet hus och prova-på dag på klubben med SBK 
Stockholmsavdelning 14 maj 11-14. 
 
Grillning på klubben: Grillning, prova-på hundsporter och kubbspel planeras 18 maj. 
Johanna ansvarar för att göra inbjudan. 4 anmälda. 
 
§9. Sommarläger 2023. 
Preliminärt 11-13 augusti. Vi undersöker möjlighet att eventuellt ha kvällsläger någon av 
dagarna. Vidare planering förs. 
 
§10. Ekonomi och inköp.  
Ekonomisk rapport: Vi har 80 691,98 kr på kontot. 
 
Styrelsen diskuterar att köpa in staket för att stängsla in baksidan av agilityplanen. Planering 
tas upp till våren 2023. Caroline ska kontakta Stockholmsavdelningens styrelse och kolla om 
intresset finns hos de att hjälpa till. Kvarstår. 
 
Johanna ansvarar för inköp av en kolgrill. Styrelsen beslutar om en budget på max 4000 kr. 
Kvarstår.  
 
Styrelsen funderar på att göra ett till merch-inköp, t.ex. tygpåsar, mössa, klistermärken osv. 
Johanna la fram ett förslag i gruppen. Styrelsen beslutar att köpa in nyckelringar och 
klistermärken med en budget på ca 6000kr inkl frakt. 
 
Vinsten från UDM är sammanställd till totalt 2450 kr. Uppdelat blev det för oss en vinst 
på 1225 kr. Resterande vinst är utbetalad till Skarpnäck HU. 
 
Styrelsen har beslutat att ge Caroline och Johanna reseersättning för sin allmänlydnadskurs 
med rätt till ersättning på max 1500 kr. Styrelsen tog ett nytt beslut om högre ersättning då 
milkostnaden kommer bli mer än vi trott. Kvarstår. 
 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/13FcXx84TVUbddckNQ1QSJaQP1WkPk_69BXVdna5V0C4/edit#gid=0


 

Styrelsen köpte in leksaker och aktiveringsleksaker att låna ut på kurser för 1916,18 kr. 
Johanna köpte in på Djurknuten och vi fick 30%. Hon är återbetald. 
 
Vi skulle behöva köpa in en adapter till våran mini-projektor samt en förlängningsladd. 
Styrelsen beslutar om en budget på 500 kr. Kvarstår. 
 
Johanna ska ansvara för att köpa in långlinor samt koppel som vi kan nyttja på kurser. 
Styrelsen beslutar om en budget på 2000 kr. Kvarstår. 
 
Lovina, som har kvalat till juniorlandslaget i agility har kontaktat oss och frågat om hon kan 
få något slags bidrag för när hon tävlar på VM i England. Vi beslutar om att sponsra henne 
med en tygkasse, ett pannband, en keps med klubbens logga. Vi stryker beslut om 
resebidrag och inväntar svar från Lovina. 
 
Elin ska ansvara för att ta fram ett förslag på inköp till noseworkbehållare och möbeltassar. 
Styrelsen beslutar om en budget på 1000 kr. Kvarstår. 
 
Middag till kick-offen är betald, det blev 3150kr.  
 
Laserdome är betald, det blev 1531kr.  
 
Styrelsen beslutar att Nicole får reseersättning för att ta sig till L1 i Uppsala fram och tillbaka. 
 
Vi ska köpa in fika till studiebesöket på Försvarsmaktens hundtjänstenhet med en budget på 
max 1000kr. 
 
Vi vill organisera vårt rum i klubbstugan och vi planerar att köpa in liknande kallax-hyllor från 
Blocket eller IKEA.  
 
§11. Hemsidan och Sociala medier  
Johanna ska skriva ihop ett mailutskick som ska skickas ut någon gång i april/maj. 
 
 
§12. Kick off för styrelsen 
Meja har bokat laserdome för 13 personer och middag 23/3. Budget ca 300kr/person.  
 
 
§13.Övriga frågor.  
Styrelsen har börjat diskutera utbildning och arvode- avtalet igen som togs upp tidigare i år. 
Arvodering för instruktörer diskuteras fortsatt inom styrelsen. Kvarstår. 
 
Vi ska under året återuppta årets ekipage/årets medlem. Vidare planering förs. 
 
Tidigare styrelsemedlemmars nycklar ska lämnas tillbaka. Johanna ska kontakta Felicia och 
Anna.  
 



 

§14. Nästa möte.  
Nästa möte planeras den 24 maj 18:00.  
 
§15. Mötets avslutande.  
Johanna förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_____________________    ______________________      _______________________   
 
Ordförande                     Sekreterare        Protokolljusterare 
 
Johanna Sandberg   Elin Elvnäs                  Astrid Stål 
 
 


